



APPENDIX B

National Federation Acceptance Notice for Individual Physical Contact Sport Athletes

TO: International Boxing Association (AIBA)

FROM: _____
(Name of National Federation)

DATE: ____/____/____
(Day) (Month) (Year)

Dear Sirs,

We hereby inform AIBA that the following athlete who was involved in _____ (name of sport) during _____ (number of years) within _____ (club / gym); wishes to participate in the sport of boxing and cease his/her involvement in this sport. Our National Federation has reviewed this athlete's specific situation and decided to accept him/her as one of our boxers with immediate effect.

- Last Name : _____
- First Name : _____
- Nickname : _____
- Date of Birth : _____
- Gender : _____
- Weight Category : _____

We understand below AIBA Rules related to this issue and this athlete will be eligible to compete in our competitions from _____ (date) following a ____ year probation period. This has been notified to the athlete in writing and he/she has accepted these conditions.

2.2.2.1.4 A Boxer who has competed at an amateur level in any Individual Physical Contact Sport is eligible to compete in an AIBA Competition, at any level, under the following conditions:

2.2.2.1.5 When a National Federation wishes to register an amateur athlete from any Individual Physical Contact Sport as a Boxer, this National Federation shall complete the Application Form as in Appendix B and submit the same to AIBA for acceptance and registration. The registration will be approved by AIBA in consultation with the AIBA Technical & Rules Commission. The National Federation may specify a longer period depending on the history of the athlete and circumstances of registration. If there is any issue in this regard, the case will be reviewed by the AIBA Technical & Rules Commission for a final decision.

2.2.2.1.6 If the amateur athlete applying for registration has competed in another Individual Physical Contact Sport for:

2.2.2.1.6.1 less than a cumulative period three (3) years, then this amateur athlete shall not be allowed to participate in any AIBA Sanctioned National Level Competition, including National Championships, until at least one (1) year after the date of the acceptance of the athlete's registration.

2.2.2.1.6.2 more than a cumulative period three (3) years, then this amateur athlete shall not be allowed to participate in any AIBA Sanctioned National Level Competition, including National Championships, until at least two (2) years after the date of the acceptance of the athlete's registration.

2.2.2.1.7 must have competed in at least one (1) National Championships organized by the National Federation the Boxer is representing before being eligible to participate in any AIBA Competition.

Sincerely yours,

President or Chairman of National Federation

For AIBA use only		
DB approval	T&R approval	Final decision
Date :	Date :	Date :
Date of eligibility to compete:		

APPENDIX B

AVIS D'ACCEPTATION DE LA FÉDÉRATION NATIONALE POUR LES ATHLÈTES DE SPORT DE CONTACT PHYSIQUE INDIVIDUEL

A l'attention de : **International Boxing Association (AIBA)**

De la part de : **Fédération Française de Boxe**

Date : _____ / _____ / _____
 Jour mois année

Messieurs,

Nous informons par la présente l'AIBA que l'athlète suivant qui a été impliqué dans _____ (nom du sport) pendant _____ (nombre d'années) dans _____ (club/gym) ; souhaite participer en BOXE et cesse son implication dans ce sport. Notre fédération nationale a passé en revue la situation spécifique de cet athlète et a décidé de l'accepter comme un de nos boxeurs avec effet immédiat.

Nom de famille _____ date de naissance _____

Prénom _____ genre _____

Surnom _____ catégorie de poids _____

Nous comprenons la règle AIBA ci-dessous liée à cette question et cet athlète sera éligible pour concourir dans nos compétitions à partir du _____ (date) suite à une période de probation de _____ année(s). Ceci a été notifié à l'athlète par écrit et il a accepté ces conditions.

2.2.2.1.4 Un boxeur qui a concouru à un niveau amateur dans n'importe quel sport de contact physique individuel a droit de concourir dans une compétition AIBA, à n'importe quel niveau, sous les conditions suivantes :

2.2.2.1.5 Quand une fédération nationale souhaite inscrire un athlète amateur, en provenance de n'importe quel sport de contact physique individuel, comme boxeur, cette fédération nationale devra compléter le formulaire d'application comme dans l'appendix B et le soumettre à l'AIBA pour accord et inscription. L'inscription sera approuvée par l'AIBA en accord avec la commission technique et règles de l'AIBA. La fédération nationale pourra spécifier une plus longue période selon l'historique de l'athlète et les circonstances de l'inscription. S'il y a une question à cet égard, le cas sera passé en revue par la commission technique et règles de l'AIBA pour une décision finale.

2.2.2.1.6 si l'athlète amateur demandant l'inscription a concouru dans un autre sport de contact physique individuel pour :

2.2.2.1.6.1 moins d'une période cumulée de 3 ans, par conséquent cet athlète amateur ne sera pas autorisé à participer à n'importe quelle compétition de niveau national sanctionnée, incluant les championnats nationaux, jusqu'à au moins une année après la date de l'acceptation de l'inscription de l'athlète.

2.2.2.1.6.2 plus d'une période cumulative de 3 ans, par conséquent cet athlète amateur ne sera pas autorisé à participer à n'importe quelle compétition de niveau national sanctionnée, incluant les championnats nationaux, jusqu'à au moins 2 ans après la date de l'acceptation de l'inscription de l'athlète.

2.2.2.1.7 doit avoir concouru dans au moins un championnat national organisé par la fédération nationale que le boxeur représente avant d'être éligible pour participer dans n'importe quelle compétition AIBA.

Sincèrement vôtre

Président ou chairman de la fédération nationale

FOR AIBA USE ONLY		
DB approval	T&R approval	Final decision
Date :	Date :	Date :
Date of eligibility to compete		